

WESTERN AUSTRALIA
EXPERIENCE
EXTRAORDINARY

6 Days
天

PERTH ~ FREMANTLE ~ SWAN VALLEY 柏斯 ~ 弗里曼特尔 ~ 天鹅谷



Swan River Cruise 天鹅河游船

Cottesloe Beach
高堤諾海灘



HIGHLIGHTS : ★ 西澳独有体验 ~ 卡弗沙姆野生动物园 + 剪羊毛表演

★ WESTERN AUSTRALIA UNIQUE EXPERIENCE ~ CAVERSHAM WILDLIFE PARK + LIVE FARM SHOW

★ 弗里曼特尔周末市场 FREMANTLE WEEKEND MARKETS ★ 船游天鹅河 SWAN RIVER CRUISE

Signature Aussie Fish N Chips



澳洲地道鱼柳薯条

Crawley Edge Boatshed



蓝色屋

Fremantle Market



弗里曼特尔周末市场

Swan Valley Winery



天鹅谷酒庄

D1: PENANG → PERTH (MOB)

Assemble at Penang International Airport for your departure flight to Western Australia - Perth. Upon arrival transfer to hotel for check in.
齐集于檳城国际机场乘搭班机飞往西澳—柏斯. 抵达后送往酒店.

D2: PERTH / PERTH CITY TOUR / HARBOUR TOWN SHOPPING (L)

Today we will commence with Perth City Tour which includes Governor House, Council House, Barrack Arch, Parliament House, Kings Park, North Bridge & Crawley Edge Boatshed. Enjoy shopping at DFO Shopping Outlet.

今天展开柏斯市区游览包括车游总督官邸, 市政厅, 古老的布莱克斯建筑, 议会大厦, 英皇公园, 北区桥及蓝色船屋. 您可以在品牌直销购物中心享受购物乐趣.

D3: PERTH / SWAN VALLEY / CAVERSHAM WILDLIFE PARK + FARM SHOW / PERTH (B/L/D)

After breakfast, we will travel to Swan Valley & visit Caversham Wildlife Park with guided tour & Live Farm Show! You will have the opportunity to see Dingoes, Wombats & have your photos taken up-close with the adorable Koalas & hand-feed Kangaroos. Watch sheep shearing show, crack a stock whip, milk a cow, bottle feed a lamb, meet a stockman on horseback, swing a billy & watch sheep dogs mustering the sheep – all the excitement of a true blue Aussie farm! Then we will visit Winery, Mondo Nougat + Morish Nuts & Margaret River Chocolate Factory.

早餐后, 我们将前往天鹅谷参观卡弗沙姆野生动物园. 您将有机会看到Dingoes, Wombats 并亲手饲养袋鼠或与可爱的袋熊及无尾熊合照. 您还可以观赏剪羊毛表演精彩演出. 之后我们将参观酒庄, Mondo Nougat (牛轧糖) + Morish Nuts (澳洲坚果) & Margaret River 巧克力工厂.

D4: PERTH – URBAN EXPLORATION (B)

Today free at own leisure ... you may explore Perth City by yourself, enjoy shopping at Hay & Murray Street Mall or visit Crown Casino & Entertainment Complex.

今天自由活动 ... 您可以自己探索柏斯市区享受自由时光, 前往位于柏斯城市最中心的穆雷街购物中心或观光皇冠赌场及娱乐中心.

D5: PERTH / SWAN RIVER CRUISE / FREMANTLE & WEEKEND MARKET / COTTESLOE BEACH → DEPARTURE (B/L/D)

After breakfast we will start tour with 2.6 Billion Dollar Project – Elizabeth Quay & here you can see the Bell Tower too. We will take the Swan River Cruise from Barrack Street Jetty & travel downstream towards the historic port city of Fremantle. Enjoy Signature Fish & Chips Lunch at Fisherman Harbour. Continue tour with Fremantle City Tour including drive past Round House, Monument Hill, Fremantle Prison, The Esplanade, Cappuccino Strip & visit Fremantle Weekend Markets (Open on Fri, Sat & Sun only). Drive along the Indian Ocean stopover at Cottesloe Beach to enjoy sunset among all the surfers. Transfer to airport for your flight home.

早餐后前往参观2.6十亿项目 - 伊丽莎白白码头及钟塔. 我们将从巴拉克街码头乘坐天鹅河游船到历史悠久的弗里曼特尔港口. 在渔人码头享用澳洲地道鱼柳薯条午餐. 继续前往弗里曼特尔, 途径外观极具特色的圆屋. 纪念碑山(这里你可以俯瞰整个城镇的美景及浩大的印度洋动人之处), 监狱, 滨海, 澳式风情的咖啡大道, 之后参观当地有名的弗里曼特尔周末市场(只开在周五至周日). 沿着印度海洋停留在高堤諾海灘欣赏日落. 送往机场乘搭班机飞返家园.

D6: ARRIVE HOME 抵达家园